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Z A P I S N I K 
sa 67. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 19. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog 
upravnog odjela, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Hrvoje 
Zatezalo, djelatnik “Risnjak-Delnice” d.o.o, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića 
"Hlojkica" Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, 
Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 
Dario Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Hrvoje Zatezalo i Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen 
Rački.  
 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
TOMISLAV MRLE 
- Održana je sjednica Socijalnog vijeća, slijedi izrada rješenja. 
- Zaprimaju se zahtjevi za javne potrebe. 
- Izrađuje se redovito mjesečno izvješće za socijalu prema PGŽ. 
- Otvoren je natječaj za stipendije. 
- Radi se na rebalansu u dijelu izmjena i dopuna javnih i društvenih potreba. 
- Vezano za Poslovnu zonu "Javornik" zatražen je povijesni izvadak te vlasnički list. 
- Državnom uredu za upravljanje državnom imovinom poslana je dokumentacija vezana uz 

"Kendar". 
- Skupštini PGŽ dostavljen je prijedlog vezan uz skakaonice. 
- Nakon sjednice Gradskog vijeća radilo se na izradi zapisnika, dopisa i akata.  
- Na dopis koji se odnosi na Info punkt, a koji je poslan na 24 adrese, polako stižu povratne i to 

pozitivne reakcije. 
- U srijedu je s odvjetnikom Pintarom, bio u Zagrebu vezano uz ostavinu Polić. Obiđene su 

banke u kojima je položen određeni iznos sredstava. Sa sutkinjom se ušlo u stan, sada slijedi 
čišćenje, odvoz otpada, potrebno je napraviti procjenu kako bi se stan uveo u poslovne knjige. 
Stan je sada u našoj nadležnosti.  

- U utorak je održana Osnivačka skupština Udruge zemljišnih zajednica PGŽ na kojoj je 
izabran za predsjednika. Slijedi izrada zapisnika, statuta i ostalih akata te dostava istih Uredu 
državne uprave. U ponedjeljak je u Saboru obzirom da na tu temu zasjeda formirana radna 
skupina.  



- Održan je sastanak s predstavnicima  škola i Policije a vezano uz prometnu mladež na 
području Grada Delnica. 

- Izrađen je dopis za sve JLS Gorskog kotara vezano uz Zaključak Gradskog vijeća o 
proglašenju 5. 11. memorijalnim danom Gorskog kotara. 

- Danas će dati očitovanje vezano uz Rješenje o obustavi postupka za Kraljević Hotele. 
 
GORDANA PISKAČ 
- Najviše ovotjednih aktivnosti odnosilo se na Supilovu ulicu. Radi se na finiširanju te 

gradilište treba redovito obilaziti i paziti na detalje. S kolegicom Grgurić obišla je objekte na 
kojima je došlo do pucanja fasade, očekujemo ponudu nakon čega će biti potrebno 
organizirati sastanak s vlasnicima tih objekata.  

- U OŠ  I.G.Kovačića pregledano je krovište, projektant je zamolio stari projekt kako bi se 
vidjela kakva je statika vezano uz nadogradnju.  

- Pripremljena je dokumentacija za geodetske usluge, potrebno je odrediti rok nabave. 
- Hrvatskim vodama upućen je dopis vezan za plan radova za iduću godinu. 
- Jučer je održan sastanak u HBOR-u zbog dizanja kredita, sada su stvari puno jasnije, nije 

potrebno provesti javnu nabavu već je dovoljno direktno ugovaranje s bankom.  
- U kontaktu smo s predstavnikom T-Com-a vezno za pravo služnosti. Predlaže se da se sklopi 

ugovor za zemljište koje je vlasnički čisto i koje glasi na Grad, a ono koje nije će se na 
godišnjoj razini ažurirati pa će se sklapati aneksi ugovora. 

- Kolegica Grgurić napravila je okvirni obračun komunalnog doprinosa za pristupnu cestu do 
Sović Laza. Pitanje je da li će ta cesta u konačnosti glasiti kao nerazvrstana jer je na našem 
području i tada ne bi bilo naplate komunalnog doprinosa, ili će biti opskrbna cesta za Sović 
Laz čiji je vlasnik Komunalac. Pitanje je da li bi od ostalih JLS, suvlasnika Komunalca, 
uspjeli naplatiti komunalni doprinos. Gradonačelnik navodi da treba kontaktirati Fond budući 
su oni pristali financirati troškove te ceste.  

- U Radničkom domu problem je dobava crpne stanice koja nam treba kako bismo riješili 
odvodnju. Izvođač radova u budućem disku riješiti će taj problem manjom pumpom dok se ne 
dogodi konačno rješenje. 

 
DARIO MEDVEDEC 
- Imamo najavu od PGŽ da će u rebalansu osigurati sredstva za sanaciju bazena. Obavljen je 

razgovor s dodatnim izvođačem i sljedeći tjedan ćemo nastojat optimizirati ono što treba 
napraviti i dogovoriti za sanaciju oštećenja bazena kako bi se što prije pustio u funkciju. 

- Boćarski klub osoba s invaliditetom "Pulac" iz Rijeke će 11. 10. u vremenu od 10 do 16 sati, 
realizirati pilot projekt "Škola boćanja za osobe s invaliditetom - otvorena vrata". Radi se o 
županijskom projektu, mi ćemo im omogućiti korištenje sportske dvorane. Poziva 
zainteresirane da posjete ovo događanje.  

- U ponedjeljak će se održati sastanak u Hrvatskom olimpijskom odboru. Gradonačelnik je 
zatražio da se pripreme pisani materijali o svakom objektu s osnovnim informacijama i foto 
dokumentacijom. 

- Zatražio je stav vezan uz svlačionice na klizalištu. Gradonačelnik: ako je to jedina alternativa 
za svrhovito potrošiti novac onda nema druge nego ju prihvatiti, no svakako bi tim 
kontejnerima ubuduće trebalo naći mjesto ovdje u gradu, da se ne dogodi da završe negdje 
drugdje. Primjerice mogli bi se iskoristiti za Croatia open. Dario Medvedec navodi da će 
kontejneri biti u našem vlasništvu. Sustav je napravljen na način da na jedan sanitarni čvor 
idu dvije svlačionice što ukupno znači 6 svlačionica s dva sanitarna čvora. Površina 
kontejnera je cca 35 m2 što znači da ih mogu koristiti klizači, brzi klizači, hokejaši i svi ostali 
sportaši. Potrebno će biti ishoditi građevnu dozvolu temeljem koje ćemo dobiti uporabnu 
dozvolu. Također je potrebno ishoditi suglasnosti za struju, vodu i kanalizaciju. Nadalje 
navodi da priprema strategiju razvoja izgradnje cijele sportske zone, rekonstrukcije sportske 



dvorane, kuglane, pomoćnog igrališta. Kandidirat će rekonstrukciju nogometnog igrališta na 
raspisani natječaj. Nadovezala se Gordana Piskač rekavši da je na zadnji natječaj Ministarstva 
turizma kandidirana projektna dokumentacija za nogometno igralište, sanjkalište, strelište 
međutim, još uvijek nismo dobili odgovor. Dario Medvedec nadalje navodi da postoji idejno 
rješenje za 4 atletske staze na 400 metara plus još dvije na 100 metara što je unutar postojećih 
gabarita: 4 staze znače pripreme sportaša i takmičenja nižih razina, 6 staza ne znači ništa više, 
8 staza je nešto gdje bi se mogla održavati takmičenja viših rangova, ali to je strategija koju 
treba vidjeti. Radi na projektnom zadatku, zatražit će ponude kako bi se vidjela razrada 
između 6 i 8 staza u skladu s prostorno planskom dokumentacijom, te formiranje tima na 
nivou grada koji će sagledati strategiju razvoja cijele zone.   

 
DRAŽEN RAČKI 
- Intervencija nije bilo, ali je bilo radova na skidanju grana u malom parku. Gradonačelnik je 

zamolio da se vodi računa o imovini Grada da se ne dogodi da grane padnu na kontejnere. 
Također je zamolio da se vodi računa o vrhovima, da se što više sačuvaju kako bi se mogli 
iskoristiti za ogradu na Vidikovcu. 

- Obzirom da djelatnici JVP idu na stručni ispit za vatrogasca s posebnim ovlastima i 
odgovornostima 30. 9. tijekom tjedna pojačana je teorijska nastava. 

- Danas će se održati vježba natjecateljske skupine koja je nastupila na memorijalu: vježba 
operative je u 18 sati. 

- Postavljena je instalacija za hidrant. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Dovršen je Godišnji plan, Program rada i Kurikulum. 
- Održani su roditeljski sastanci u skupini "Zvjezdice" i "Krijesnice". 
- Jučer je, sa zamjenicom gradonačelnika, bila na sastanku kojemu je tema bila predškola. 

Pročelnica za predškolski odgoj, Marija Ivanković, u više je navrata spomenula naš Vrtić s 
velikim pohvala. Rečeno je da je predškola obavezna, potrebno je odraditi 250 sati. Navodi 
da je ministarstvo plaćalo 20 kuna po djetetu mjesečno za djecu koja nisu bila obuhvaćena 
programom, sada će i ona djeca koja su polaznici vrtića dobivati 20 kuna mjesečno, to je na 
30 djece 4.600 kuna što će se utrošiti na kupnju didaktičkog i drugog potrebnog materijala. 
Broj teta ostaje isti, a mala škola obavit će se preraspodjelom posla. Gradonačelnik je uputio 
ravnateljicu da prema PGŽ uputi zahtjev za pokriće tih troškova. 

- Pripremaju se materijali za sjednicu Upravnog vijeća koja će se održati idući tjedan. 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Na natječaj za javne potrebe prijavila je 6 projekata. 
- Ministarstvu turizma odaslana je dokumentacija o provedenom natječaju za izbor direktora 

Turističkog ureda. 
- HZZZ su poslani dokumenti za volonterku. 
- Priprema za samostalno ažuriranje web stranice održana je u utorak. 
- Sortirala je zapisnike i materijale s prošlih sjednica tijela. 
- U tijeku su odrade darovnice HTZ. 
- Zatražene su ponude za pivske setove. 
- Dogovara se tečaj engleskog jezika za iznajmljivače. 
- Za MO Delnice napravljeno je očitovanje za uređenje vidikovca na Vodenjaku. 
- Napravljena je suglasnost za gostovanje ansambla Lado u 2015. godini. 
- Priprema se sjednica Turističkog vijeća. 
- S gospodinom Fatkićem, sustanarom, razgovarano je o problemu krovišta, zamolio je 

sastanak na tu temu.  
 



HRVOJE ZATEZALO 
- Intenzivno su se uređivale zelene površine, pokošen je Park, počišćene su betonske staze, 

uređene cvjetne gredice, otklonili smo slamnatu skulpturu koja je na žalost srušena, park je 
zaokružen i uredan. 

- Pokošena je površina kraj INE uz cestu na Lujzijani, danas će se nasad lavande međuredno 
kultivirati, pokošena je Mesnička ulica, Prolaz braće Šnajdar, rotor, kreće se prema Dolima i 
nogometnom igralištu. 

- Radilo se na odvozu grana iz malog parka. 
- Izvršen je istovar peleta za zgradu gradske uprave. 
- Srušena je trula lipa na kraju Supilove ulice. 
- Redovito se održava čistoća grada, groblja, prostora tržnice. 
- Danas će se kositi Šetalište I. G. Kovačića, zelena površina ispred zgrade gradske uprave. 
- Održao je sastanak s predstavnicima Grave osiguranja koji imaju praksu jednom godišnje 

volontirati na javnim površinama i pridružili bi nam se na sadnji sadnica. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Podnesena je kaznena prijava protiv nepoznatog počinitelja za provalu u mrtvačnici u 

Turkima. 
- Prometno redarstvo i volonteri svakodnevno odlaze na Supilovu ulicu zbog sigurnosti djece u 

prometu s obzirom na novi režim prometa tom ulicom.  
- Napravljena je deratizacija u Delnicama, Brodu na Kupi i Crnom Lugu. 
- Rade se ugovori za drva na javnim površinama. 
- Vrši se kontrola prekopa, dnevnika, radova i računa "Risnjaka". 
- Izdaju se rješenja za komunalnu naknadu, računi za obračun zgrade, knjiženje komunalne 

naknade. 
- Dobiven je zahtjev za uređenje dječjeg igrališta u Sajmišnoj ulici. Treba odlučiti što s time. 

Nekada je na tom dijelu bilo igralište no stanari su se bunili a i igrala su bila neprikladna pa je 
igralište maknuto s tog prostora.  

- Centru za socijalnu skrb odgovoreno je negativno na njihov zahtjev za umanjenje zakupa 
poslovnog prostora u zgradi gradske uprave.  

- Održan je sastanak vezan uz prometnu jedinicu mladeži. 
- Napravljena je primopredaja poslovnog prostora u Crnom Lugu, gospođa Cindrić krenut će u 

uređenje prostora. 
- Dat je zahtjev za novu procjenu vrijednosti zemljišta, ima dosta zahtjeva za kupnju pa treba 

vidjeti optimalnu cijenu za prodaju i zakup. 
- Radilo se na rebalansu odnosno pratećim programima. 
- Obavljen je dogovor i koordinacija s izvođačima vezano za postavljanje stupova - temelja za 

semafor. 
- Sa statičarom su obiđeni objekti u Supilovoj ulici od kbr 48-54, u ponedjeljak očekujem 

ponudu.  
- Radovi na Supilovoj ulici se odvijaju, prate se i radovi na fontani, nastavlja se široki iskop za 

trg, zamjena temeljnog tla, podložni beton za kubuse i temelj za cvjetnjak. 
- Još uvijek je u tijeku popis azbesta, trenutno se popisuju Dedin i Zalesina. 
- Radi se popis i foto dokumentacija javne rasvjete. 
- Zbog nove regulacije prometa u Supilovoj ulici trebat će izvršiti popis objekata na koje bi 

trebalo staviti snjegobrane.   
- HEP je počeo s iskopom od Setinga prema potoku. U iskop će se postaviti i naš kabel za 

javnu rasvjetu.  
 
 
 



INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Knjižnica je puna knjiga, ovoga tjedna posjetila su nas dva dobavljača. 
- Održala je sastanak s Maticom hrvatskom i gospodinom Lalošem. 
- Na raspisani natječaj grada prijavljena su 3 projekta, a na natječaj Ministarstva kulture  javili 

smo se za knjige, informatičku opremu, očekujemo raspisivanje županijskog natječaja na 
kojeg ćemo se također javiti. 

- U suboti će  se, u 14 sati, održati predavanje o etno nasljeđu u organizaciji Etno udruge 
Prepelinc. 

- Dovršeno je Financijsko izvješće i obrazloženje istoga. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Najvažnija aktivnost vezana je uz rebalans. Ostalo je pitanje Supilove ulice, jučer smo na 

sastanku u HABORU dobili odgovore vezane za postupak javne nabave i praktički je 
rebalans uravnotežen. 

- Odrađena su dva zahtjeva za stanove sa stanarskim pravom, obračun za PDV je napravljen 
kao i obrazac JOPPD za neoporezive svote. 

- Napravljena je dokumentacija vezana za geodetske usluge. 
- Plaćen je kredit, plaće za JVP, a transferirana su i dva veća iznosa za Risnjak i Komunalac 

vezano za rekonstrukciju odnosno fasadu. 
- Kolega Majnarić radi na IPARD programima, izvršena je kontrola skrivenih radova na 

Supilovoj ulici, pomagao je izraditi dokumentaciju vezanu uz javnu nabavu, radi na projektu 
e-županije, obavlja stranke koje su dolazile vezano uz obnovljive izvore energije u 
obiteljskim kućama, sudjelovat će u organizaciji radionice u suradnji s REA Kvarnerom. 
Natječaj za provođenje energetske učinkovitosti obiteljskih kuća je zatvoren. 

- Jučer je, u Ministarstvu financija, iako neformalno, došao do podataka po kojima nas čeka 
najcrnji scenarij. Sljedeće bismo godine dobili 45 % od sredstava 2013. vezano za porez na 
dohodak i dobit, naredne još 20 %, a 2017 ostajemo bez 7,5 milijuna kuna koje smo 
prihodovali po Zakonu o brdsko planinskim područjima. Bez obzira na to što upute za izradu 
proračuna za 2015. s projekcijama za sljedeće dvije godine nisu izdane moramo krenuti u tu 
priču ako želimo poštivati rokove prema Zakonu o proračunu. Krenut ćemo prema 
saznanjima koja imamo. Svi u proračunu se moraju pripremiti na priču što se tiče plaća i 
materijalnih rashoda obzirom na smanjenja, javne potrebe će biti u vrlo malom obujmu, a do 
kraja godine mora se održati sastanak s udrugama vezano za korištenje dvorane jer, ako 
udruge imaju potrebu za većim brojem treninga, to će same financirati. Gradonačelnik navodi 
da je interes Grada da se djeca bave sportom, ali zar je potrebno toliko raznih sekcija? Sve je 
u redu ako nađu sponzore. Također navodi da se zapravo najveće cifre odnose na korištenje 
dvorane koja čak nije niti naša nego županijska. 

 
 

Dovršeno u 9,30 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 


